

**JOCKEY CLUB TI-I COLLEGE**  
**PRECAUTIONARY MEASURES AGAINST COVID-19**

Please observe the following precautionary measures:

- (a) Check the body temperature of the student in the morning and refrain from coming to school if there is fever.
- (b) Wear a surgical mask at all time at school.
- (c) Complete and submit the form below on 14/7/2020 at the school entrance.
- (d) Notify our school office at 26917150 immediately for any of the following situations:
  - (i) your child or any family members has confirmed infection of COVID-19; or
  - (ii) your child or any family members has been classified as “close contact of an infected person” with COVID-19\*

請遵守以下預防措施:

- (a) 早上檢查學生的體溫, 如出現發燒, 請不要回校。
- (b) 在學校時必須戴上外科口罩。
- (c) 預先填寫好以下表格, 並且於進入學校時提交。
- (d) 如出現以下任何情況請立即致電校務處 26917150:
  - (i) 學生或任何家庭成員已確診感染新型冠狀病毒;或
  - (ii) 學生或任何家庭成員被歸類為「感染者的親密接觸者」。

**JOCKEY CLUB TI-I COLLEGE**  
**賽馬會體藝中學**  
**Declaration Form for Health Status**  
**健康狀況申報表**

**Instructions:**

1. Please make a copy of this form (if needed) and complete the following for each person entering the school.  
如需要請複印, 並為的每位進入學校人士填寫以下表格。
2. Submit this form at the entrance. Those without a completed copy of this form will not be admitted.  
在入口處提交此表格。沒有填妥此表格的人士將不得進入學校。
3. Please put a “✓” in the appropriate box.  
在適當方格上加上「✓」號。

		是 True	否 False
(a)	My body temperature is normal. 我的體溫正常。		
(b)	I do not have acute respiratory tract infection symptoms (such as cough or shortness of breath, etc.). 我沒有急性呼吸道感染徵狀 (例如咳嗽、氣促等)。		
(c)	I am not undergoing mandatory quarantine. 我不是正接受政府指定的強制檢疫人士。		

I declare that all information given above is true and correct to the best of my knowledge.

本人聲明以上所有申報的資料均屬實。

Signature 簽署: \_\_\_\_\_

Name (in Block Letter) 姓名 (正楷): \_\_\_\_\_

Date 日期: \_\_\_\_\_